

2007

云南统计年鉴

YUNNAN STATISTICAL YEARBOOK

云南省统计局 编



中国统计出版社
China Statistics Press

云南统计年鉴

YUNNAN STATISTICAL YEARBOOK

2007

(总第 23 期 No.23)

云南省统计局 编

Compiled by Statistical Bureau of Yunnan Province

中国统计出版社

China Statistics Press

(京)新登字 041 号

(C)中国统计出版社。

版权所有。未经许可，本书任何部分不准以任何方式在世界任何地区以任何文字翻印、拷贝、仿制或转载。

Copyright (C) China Statistics Press.

All rights reserved. No part of the publication may be reproduced or transmitted in any form or by any means, electronic or mechanical, including photocopying, recording, or any information storage and retrieval system, without written permission from the publisher.

图书在版编目 (CIP) 数据

云南统计年鉴 . 2007/云南省统计局编. —北京: 中国统计出版社, 2007.6

ISBN 978-7-5037-5155-4

I. 云 …

II. 云 …

III. 统计资料—云南省—2007—年鉴

IV. C832.74-54

中国版本图书馆 CIP 数据核字(2007) 第 051840 号

云南统计年鉴—2007

作 者 / 云南省统计局

责任编辑 / 郑淼淼

E-mail / yearbook@state.gov.cn

封面设计 / 陆 浩

出版发行 / 中国统计出版社

通信地址 / 北京市西城区三里河月坛南街 57 号 中国统计出版社

邮 编 / 100826

电 话 / (010)63376907

印 刷 / 昆明鹰达印刷有限公司

经 销 / 新华书店

开 本 / 890 毫米 × 1240 毫米 1/16

字 数 / 160 万字

印 张 / 50

印 数 / 1000 册

版 别 / 2007 年 10 月第 1 版

版 次 / 2007 年 10 月第 1 次印刷

书 号 / ISBN 978-7-5037-5155-4/F · 2455

定 价 / 350.00 元

Price: 350.00 yuan(RMB)

中国统计版图书, 版权所有, 侵权必究。

中国统计版图书, 如有印装错误, 本社发行部负责调换。

中国统计出版社最新资料书简目

(仅供参考, 以最后出书为准)

- | | | |
|---------------------------|-------------------|------------------|
| 中国统计年鉴-2007 | 黑龙江统计年鉴-2007 | 江阴统计年鉴-2007 |
| 中国统计摘要-2007 | 上海统计年鉴-2007 | 杭州统计年鉴-2007 |
| 国际统计年鉴-2007 | 江苏统计年鉴-2007 | 宁波统计年鉴-2007 |
| 2007中国发展报告 | 浙江统计年鉴-2007 | 绍兴统计年鉴-2007 |
| 中国区域经济统计年鉴-2007 | 安徽统计年鉴-2007 | 台州统计年鉴-2007 |
| 长江和珠江三角洲及港澳特别行政区统计年鉴-2007 | 福建统计年鉴-2007 | 舟山统计年鉴-2007 |
| 中国社会统计年鉴-2007 | 江西统计年鉴-2007 | 温州统计年鉴-2007 |
| 中国第三产业统计年鉴-2007 | 山东统计年鉴-2007 | 金华统计年鉴-2007 |
| 中国城市统计年鉴-2006 | 河南统计年鉴-2007 | 嘉兴统计年鉴-2007 |
| 中国劳动统计年鉴-2007 | 湖北统计年鉴-2007 | 湖州统计年鉴-2007 |
| 中国人口统计年鉴-2007 | 湖南统计年鉴-2007 | 安庆统计年鉴-2007 |
| 中国工业经济统计年鉴-2007 | 广东统计年鉴-2007 | 福州统计年鉴-2007 |
| 中国建筑业统计年鉴-2007 | 广西统计年鉴-2007 | 厦门经济特区年鉴-2007 |
| 中国城市(镇)生活与价格年鉴-2007 | 海南统计年鉴-2007 | 福州经济技术开发区年鉴-2007 |
| 中国商品交易市场统计年鉴-2007 | 重庆统计年鉴-2007 | 南昌经济社会统计年鉴-2007 |
| 中国连锁餐饮企业统计年鉴-2007 | 四川统计年鉴-2007 | 上饶经济社会统计年鉴-2007 |
| 中国连锁零售业统计年鉴-2007 | 贵州统计年鉴-2007 | 九江经济统计年鉴-2007 |
| 中国能源统计年鉴-2007 | 云南统计年鉴-2007 | 济南统计年鉴-2007 |
| 全国农产品成本收益资料汇编-2007 | 西藏统计年鉴-2007 | 青岛统计年鉴-2007 |
| 中国贸易外经统计年鉴-2007 | 陕西统计年鉴-2007 | 潍坊统计年鉴-2007 |
| 中国基本单位统计年鉴-2006 | 甘肃年鉴-2007 | 郑州统计年鉴-2007 |
| 中国民政统计年鉴-2007 | 青海统计年鉴-2007 | 洛阳统计年鉴-2007 |
| 中国农村统计年鉴-2007 | 宁夏统计年鉴-2007 | 三门峡统计年鉴-2007 |
| 中国农村住户调查年鉴-2007(中文) | 新疆统计年鉴-2007 | 南阳统计年鉴-2007 |
| 中国农村住户调查年鉴-2007(英文) | 新疆生产建设兵团统计年鉴-2007 | 武汉统计年鉴-2007 |
| 中国县(市)社会经济调查年鉴-2007 | 石家庄统计年鉴-2007 | 宜昌统计年鉴-2007 |
| 中国农产品价格调查年鉴-2007 | 唐山统计年鉴-2007 | 十堰统计年鉴-2007 |
| 中国经济普查年鉴-2004 | 邯郸统计年鉴-2007 | 荆州统计年鉴-2007 |
| 中国百强县(市)发展年鉴-2007 | 张家口经济年鉴-2007 | 长沙统计年鉴-2007 |
| 中国教育经费统计年鉴-2006 | 呼和浩特经济统计年鉴-2007 | 广州统计年鉴-2007 |
| 中国农村全面建设小康监测报告-2007 | 包头统计年鉴-2007 | 东莞统计年鉴-2007 |
| 中国农村贫困监测报告-2007 | 沈阳年鉴-2007 | 惠州统计年鉴-2007 |
| 中国国内生产总值核算历史资料(1952-2004) | 大连统计年鉴-2007 | 深圳统计年鉴-2007 |
| 中国高技术产业统计年鉴-2007 | 长春统计年鉴-2007 | 南宁统计年鉴-2007 |
| 中国科学技术协会统计年鉴-2007 | 吉林市社会经济统计年鉴-2007 | 柳州经济统计年鉴-2007 |
| 工业企业科技活动资料-2007 | 四平统计年鉴-2007 | 来宾统计年鉴-2007 |
| 中国棉花年鉴-2006 | 延吉统计年鉴-2007 | 海口统计年鉴-2007 |
| | 哈尔滨统计年鉴-2007 | 成都统计年鉴-2007 |
| | 齐齐哈尔经济统计年鉴-2007 | 贵阳统计年鉴-2007 |
| | 黑龙江垦区统计年鉴-2007 | 昆明统计年鉴-2007 |
| | 上海浦东新区统计年鉴-2007 | 西安统计年鉴-2007 |
| | 南京统计年鉴-2007 | 兰州年鉴-2007 |
| | 苏州统计年鉴-2007 | 庆阳年鉴-2007 |
| | 无锡统计年鉴-2007 | 银川统计年鉴-2007 |
| | 常州统计年鉴-2007 | 乌鲁木齐统计年鉴-2007 |
| | 徐州统计年鉴-2007 | 吐鲁番统计年鉴-2007 |
| | 南通统计年鉴-2007 | |
| | 盐城统计年鉴-2007 | |
| | 镇江统计年鉴-2007 | |
| | | 新疆调查年鉴-2007 |
| | | 内蒙古经济社会调查年鉴-2007 |

欲购以上图书请与中国统计出版社发行部联系

电话: (010) 63376907, 63376908

同得行书店电话: 68783171, 68783172

通讯地址: 北京市西城区三里河月坛南街57号

邮政编码: 100826

《云南统计年鉴—2007》

编委会和编辑部出版人员

一、编 委 会

主 任：李灿光

副 主 任：许剑毅 徐 力 杨谊群 熊晓东 罗进忠 邓玉萍 陈文翘 黄建民
敖 翔 陆 浩

编 委：（以姓氏笔画为序）

王晓春 付蜀蓉 李 赓 李建民 汪迈红 张建华 陈杨东 邱文达
周永明 饶金才 罗兴科 赵卫军 赵惠菊 胡利人 胡舒明 晏祥秀
阎东辉 黄 锬

二、编 辑 部

总 编 辑：陆 浩

副总编辑：李朝阳 王 舸

执行编辑：马玉蓉

编 辑：（以姓氏笔画为序）

丁 岩 王正双 邓 平 羊剑峰 刘培钦 刘铁锋 李 辉 李月明
李陆照 李俊萍 杨艳昆 汪幼新 沈建华 张 敏 闵晓明 连 桦
周庆德 赵 兵 赵社领 胡明武 徐万琼 黄 斌 谭宗琦

英文翻译：陆 浩 李朝阳 王 舸 马玉蓉

英文校订：陆 浩 李朝阳 马路明

责任编辑：郑淼淼

装帧设计：陆 泓

Yunnan Statistical Yearbook-2007

EDITORIAL BOARD AND STAFF

I .Editorial Board

Chairman: Li Canguang

Vice-chairmen: Xu jianyi Xu Li Yang Yiqun Xiong Xiaodong Luo Jinzhong

Deng Yuping Chen Wenqiao Huang Jianmin Ao Xiang Lu Hao

Editorial Board: (in order of strokes of Chinese surname)

Wang Xiaochun Fu Shurong Li Zhen Li Jianming Wang Maihong

Zhang Jianhua Chen Yangdong Qiu Wenda Zhou Yongming

Rao Jincal Luo Xingke Zhao Weijun Zhao Huiju Hu Liren

Hu Shuming Yan Xiangxiu Yan Donghui Huang Er

II . Editorial Staff

Editor-in-chief: Lu Hao

Associate Editors-in-chief: Li Chaoyang Wang Ge

Executive Editors: Ma Yurong

Editorial Staff: (in order of strokes of Chinese surname)

Ding Yan Wang Zhengshuang Deng Ping Yang Jianfeng Liu Peiqin

Liu Tiefeng Li Hui Li Yueming Li Luzhao Li Junping Yang Yankun

Wang Youxin Shen Jianhua Zhang Min Wo Xiaoming Lian Hua

Zhou Qinde Zhao Bing Zhao Sheling Hu Mingwu Xu WangQiong

Huang Bin Tan Zongqi

English Translators: Lu Hao Li Chaoyang Wang Ge Ma Yurong

English Proofreaders: Lu Hao Li Chaoyang Ma Luming

Coordinator: Zheng Miaomiao

Designers of Binding & Layout: Lu Hong

编 者 说 明

一、《云南统计年鉴—2007》是一部全面反映云南省国民经济和社会发展情况的资料书。本书汇集了全省及各地、州、市、县2005年经济和社会发展各方面的统计数据，以及全省历年主要统计数据。

二、全书内容分为24个部分，即：1. 行政区划和自然资源；2. 综合；3. 国民经济核算；4. 人口；5. 就业人员和职工工资；6. 固定资产投资；7. 财政、金融和保险；8. 价格指数；9. 人民生活；10. 农业；11. 工业；12. 能源、原材料生产和消费；13. 运输和邮电；14. 建筑业；15. 国内贸易；16. 对外经济贸易和旅游；17. 教育、科技；18. 文化、体育、卫生和其他；19. 企业调查；20. 基本单位调查；21. 民族自治地方情况；22. 城市概况；23. 各县（市、区）概况；24. 附录。有关部分附有主要统计指标解释，对主要统计指标的含义、统计范围和统计方法作了简要说明。

三、本年鉴的资料来源，大部分来自年度统计报表，少部分来自抽样调查。由于条块统计分工关系，部分指标各地、州、市、县数字相加不等于全省总计，在使用中请注意。由于统计制度仍处于改革过程中，因此，一些统计指标的统计口径范围有所变化，本年鉴对有关数据作了相应的调整，并在有关统计表下作了解释。2006年农业普查数据因正在处理中，数据暂空缺。

四、度量衡单位均采用国家颁布的国际统一标准计量单位。

五、本年鉴中的符号使用说明：

“...”表示数据不足本表最小单位数；

“空格”表示无该项统计指标数据；

“#”表示其中的主要项。

六、2007年年鉴的中英文对照，全面作了重新翻译和校订。本年鉴在统计指标设置上有所增减，更趋于合理，并对部分版面进行了改版，更加方便读者参阅。

七、本年鉴按照国家2005年颁布的行政区划进行编辑，原丽江地区撤地改市后相关个别县（区）的统计数据有所变动。

八、本年鉴在编辑过程中，由于时间和水平关系，如有差错之处，热忱希望读者批评指正。为使本年鉴不断改进和完善，更好地满足社会各界的需要，希望广大读者提出宝贵的意见。

PREFACE

I. *Yunnan Statistical Yearbook 2006* is an annual statistics publication fully reflecting the national economy and social development in Yunnan province. The present yearbook covers very comprehensive data in each city, county and prefecture in 2005 as well as some selected data series in historically significant years for the whole province.

II. The book contains the following twenty-four parts: 1. Division of Administrative Areas and Natural Resources; 2. General Survey; 3. National Accounts; 4. Population; 5. Employment and Wages; 6. Investment in Fixed Assets; 7. Finance, Banking and Insurance; 8. Price Indices; 9. People's Livelihood; 10. Agriculture; 11. Industry; 12. Production and Consumption of Energy and Raw Material; 13. Transport, Post and Telecommunication Services; 14. Construction; 15. Domestic Trade; 16. Foreign Economy and Trade and Tourism; 17. Education, Science and Technology; 18. Culture, Sports, Public Health and Others; 19. Survey of Enterprises; 20. Survey of Basic Entities; 21. General Survey of Minority Nationality Autonomous Areas; 22. General Survey of Cities; 23. General Survey of Counties (Districts and Cities); 24. appendix. In addition, Explanatory Notes on Principal Statistical Indicators are provided at the end of each part to describe the content, scope and method of provincial statistical indicators briefly.

III. The major data in this publication are obtained from annual statistical reports and a small part from sample surveys. It is advisable to note in the reference that the sum of data of each city, county and prefecture may not correspondingly equal the total of the whole province in some statistical indicators due to vertical and horizontal statistical division. Since the statistical system is still under reform and the statistical requirements and scope are somewhat changed, the relevant data are adjusted and explained accordingly in the present yearbook. The data of 2nd National Agricultural Census are settling, so some data can't put in the table in this yearbook.

IV. The units of measurement used in this book are international standard measurement units issued by the state.

V. Notations used in this yearbook:

"..." indicates that the figure is not large enough to be measured with the smallest unit in the table;

"(Blank)" indicates that the data are not available;

"#" indicates that the major items of the total.

VI. The English version of 2007 Yearbook has been retranslated and checked against authoritative texts completely. Some indicators are either supplemented or reduced and it turns out to be more reasonable. In addition, some layouts are modified in the present yearbook. Therefore, it appears to be more convenient for readers' reference.

VII. The present yearbook is edited following the divisions of administrative areas issued by the state in 2005. Relevant statistical data of few counties (regions) have been changed moderately since the former Li Jiang region is replaced by the present Li Jiang city.

VIII. Readers are welcome to correct our mistakes made during the compiling due to our limited time and level. In order to perfect the yearbook and meet the requirements of all social circles better, comments from various readers are highly appreciated.

目 录 索 引

CONTENT INDICES

- | | |
|--|---|
| 一、行政区划和自然资源..... (1) | 十三、运输和邮电..... (357) |
| Chapter 1 Divisions of Administrative Areas
and Natural Resources | Chapter 13 Transport, Post and Telecommunication
Services |
| 二、综合..... (19) | 十四、建筑业..... (377) |
| Chapter 2 General Survey | Chapter 14 Construction |
| 三、国民经济核算..... (45) | 十五、国内贸易..... (391) |
| Chapter 3 National Accounts | Chapter 15 Domestic Trade |
| 四、人口..... (59) | 十六、对外经济贸易和旅游..... (431) |
| Chapter 4 Population | Chapter 16 Foreign Trade and Economy
Cooperation, Tourism |
| 五、就业人员和职工工资..... (69) | 十七、教育和科技..... (449) |
| Chapter 5 Employment and Wages | Chapter 17 Education, Science and Technology |
| 六、固定资产投资..... (117) | 十八、文化、体育、卫生和其他..... (467) |
| Chapter 6 Investment in Fixed Assets | Chapter 18 Culture, Sports, Public Health
And Others |
| 七、财政、金融和保险..... (175) | 十九、企业调查..... (487) |
| Chapter 7 Finance, Banking and Insurance | Chapter 19 Survey of Enterprises |
| 八、价格指数..... (185) | 二十、基本单位调查..... (513) |
| Chapter 8 Price Indices | Chapter 20 Survey of Basic Entities |
| 九、人民生活..... (199) | 二十一、民族自治地方概况..... (527) |
| Chapter 9 People's Livelihood | Chapter 21 General Survey of Minority Nationality
Autonomous Areas |
| 十、农业..... (225) | 二十二、城市概况..... (557) |
| Chapter 10 Agriculture | Chapter 22 General Survey of Cities |
| 十一、工业..... (255) | 二十三、各县市主要指标..... (565) |
| Chapter 11 Industry | Chapter 23 Principal Socio-economic Indicators
by County and City |
| 十二、能源、原材料生产和消费..... (325) | 二十四、附录..... (669) |
| Chapter 12 Production and Consumption
of Energy and Raw Material | Chapter 24 Appendix |



目 录

CONTENTS

一、行政区划和自然资源

Chapter 1 Divisions of Administrative Areas and Natural Resources

1-1	全省行政区划 (2006 年)	(3)
	Divisions of Administrative Areas in Yunnan (End of 2006)	
1-2	历届省人民代表大会的代表人数	(8)
	Number of Deputies to All the Previous Provincial People's Congresses	
1-3	历届省政治协商会议的委员人数	(9)
	Number of Deputies to All the Previous Provincial People's Political Consultative Conferences	
1-4	人口和自然资源	(10)
	Population and Natural Resources	
1-5	主要湖泊情况	(10)
	Major Lakes	
1-6	土地状况	(11)
	Land Characteristics	
1-7	主要山峰高程	(11)
	Height of Major Mountain Peaks	
1-8	主要河流情况	(11)
	Major Rivers	
1-9	各县市土地、气温、降水量 (2006 年)	(12)
	Land Characteristics, Temperature and Precipitation of Cities, Counties and Prefectures (2006)	
	主要统计指标解释	(16)
	Explanatory Notes on Principal Statistical Indicators	

二、综合

Chapter 2 General Survey

2-1	按经济成份划分的主要社会经济指标 (2006 年)	(21)
	Principal Socio-economic Indicators by Sector of Economy (2006)	
2-2	主要年份国民经济主要指标	(22)
	Principal Indicators on National Economy in Significant Years	
2-3	主要年份国民经济主要指标增长速度	(28)
	Growth Rate of Principal Indicators on National Economy in Significant Years	
2-4	主要年份国民经济主要比例关系	(32)
	Principal Proportional Relations of National Economy in Significant Years	

2-5	云南平均每天社会经济活动情况部分指标	(34)
	Selected Indicators on Average Daily Social and Economic Activities	
2-6	全省社会经济主要指标每人年平均水平	(35)
	Principal Socioeconomic Indicators Per Capita Annual Level of the Whole Province	
2-7	云南省国民经济占全国的比重	(36)
	Proportion of Yunnan Province to the National Economy of China	
2-8	历年全省工农业总产值	(38)
	Historic Gross Output Value of Industry and Agriculture	
2-9	历年工农业总产值指数	(39)
	Indices of Historic Gross Output Value of Industry and Agriculture	
2-10	历年工农业总产值构成	(40)
	Composition of Historic Gross Output Value of Industry and Agriculture	
2-11	各地区工农业总产值 (2006 年)	(41)
	Gross Output Value of Industry and Agriculture by Region (2006)	
2-12	各地区工农业总产值构成 (2006 年)	(41)
	Composition of Gross Output Value of Industry and Agriculture by Region (2006)	
	主要统计指标解释	(42)
	Explanatory Notes on Principal Statistical Indicators	

三、国民经济核算

Chapter 3 National Accounts

3-1	历年云南省生产总值和指数	(47)
	Historic Gross Domestic Product and Its Indices	
3-2	各地区生产总值 (2006 年)	(48)
	Gross Domestic Product by Region (2006)	
3-3	支出法云南省生产总值	(49)
	Gross Domestic Product by Expenditure Approach	
3-4	支出法云南省生产总值结构	(49)
	Composition of Gross Domestic Product by Expenditure Approach	
3-5	支出法地区生产总值 (2006 年)	(50)
	Gross Domestic Product by Expenditure Approach and Region (2006)	
3-6	各地区资本形成总额及构成 (2006 年)	(50)
	Gross Capital Formation and Its Composition by Region (2006)	
3-7	各地区最终消费及构成 (2006 年)	(51)
	Final Consumption Expenditure and Its Composition by Region (2006)	
3-8	各地区生产总值结构项目 (2006 年)	(51)
	Composition of Gross Domestic Product by Region (2006)	
3-9	各地区非公有制经济增加值 (2006 年)	(52)
	Added Value of Non-public Ownership Economy by Region (2006)	
	主要统计指标解释	(53)
	Explanatory Notes on Principal Statistical Indicators	



四、人口

Chapter 4 Population

4-1	历年全省年末人口数	(61)
	Historic Population at the Year-end	
4-2	各地区户数、人口数及构成 (2006 年)	(62)
	Number of Households, Population and Its Composition by Region (2006)	
4-3	全省分民族人口数 (2006 年)	(62)
	Provincial Population by Nationality (2006)	
4-4	主要年份全省人口出生率、死亡率、自然增长率	(63)
	Birth Rate, Death Rate and Natural Growth Rate of Provincial Population in Significant Years	
4-5	各地区人口出生率、死亡率、自然增长率 (2006 年)	(64)
	Birth Rate, Death Rate and Natural Growth Rate of Population by Region (2006)	
4-6	全省户数、平均人口及人口密度	(64)
	Number of Households, Average Population and Population Density	
	主要统计指标解释	(65)
	Explanatory Notes on Principal Statistical Indicators	

五、就业人员和职工工资

Chapter 5 Employment and Wages

5-1	就业基本情况	(71)
	Employment	
5-2	主要年份按三次产业分的年末就业人员数	(72)
	Number of Employed Persons at the Year-end by Type of Industry in Significant Year	
5-3	主要年份按城乡分的年末就业人员数	(73)
	Number of Employed Persons at the Year-end by Residence in Urban and Rural Areas in Significant Years	
5-4	主要年份分行业年末职工人数	(73)
	Number of Staff and Workers at the Year-end by Sector in Significant Years	
5-5	各地区分行业年末城镇单位就业人员数 (2006 年)	(74)
	Number of Employed Persons in the Urban Entities at the Year-end by Sector and Region (2006)	
5-6	各地区城镇单位分行业年末职工人数 (2006 年)	(76)
	Number of Staff and Workers in Urban Entities at the Year-end by Sector and Region (2006)	
5-7	各地区国有单位分行业年末职工人数 (2006 年)	(78)
	Number of Staff and Workers in State-owned Entities at the Year-end by Sector and Region (2006)	
5-8	各地区城镇集体单位分行业年末职工人数 (2006 年)	(80)
	Number of Staff and Workers in Urban Collective-owned Entities at the Year-end by Sector and Region (2006)	
5-9	各地区其他单位分行业年末职工人数 (2006 年)	(82)
	Number of Staff and Workers in Entities of Other Types of Ownership at the Year-end by Sector and Region (2006)	
5-10	各地区城镇单位分登记注册类型年末就业人员数 (2006 年)	(84)
	Number of Employed Persons in Urban Entities at the Year-end by Status of Registration and Region (2006)	
5-11	各地区城镇单位分企事业机关年末就业人员数 (2006 年)	(84)
	Number of Employed Persons in Urban Entities at the Year-end by Enterprise, Public Institution and, Government Agency and by Region (2006)	



5-12	城镇单位分登记注册类型和细行业全部就业人员人数(2006年)	(85)
	Number of Staff and Workers in Urban Entities by Status of Registration and Sector in Detail (2006)	
5-13	城镇单位分登记注册类型和细行业女性就业人员人数 (2006年)	(89)
	Number of Female Employed in Urban Entities by Status of Registration and Sector in Detail (2006)	
5-14	城镇单位职工分工登记注册类型和细行业专业技术人员人数 (2006年)	(93)
	Number of Professional and Technical Personnel by Status of Registration and Sector in Detail (2006)	
5-15	各地区私营企业年末就业人员人数(2006年)	(96)
	Number of Employed Persons in Private Enterprises at the Year-end by Region (2006)	
5-16	各地区年末个体就业人员人数 (2006年)	(96)
	Number of Self-employed Individuals at the Year-end by Region (2006)	
5-17	主要年份城镇私营企业年末分行业就业人数 (2006年)	(97)
	Number of Employed Persons in Urban Private Enterprises at the Year-end by Sector in Significant Years (2006)	
5-18	主要年份城镇个体就业人员年末分行业就业人数	(97)
	Number of Self-employed Individuals in Urban Areas at the Year-end by Sector in Significant Years	
5-19	主要年城镇登记失业人数和登记失业率(2006年)	(98)
	Registered Urban Unemployment and Unemployment Rate in Singnificant Years (2006)	
5-20	各地区城镇单位分企事业单位机关职工工资总额(2006年)	(98)
	Total Wages of Employed Person in Urban Entities at the Year-end by Enterprise,Public Institution And Government Agency and by Region (2006)	
5-21	主要年份全部职工工资总额和指数	(99)
	Total Wages of Staff and Workers and Related Indices in Significant Years	
5-22	各地区全部职工工资总额和平均工资(2006年)	(99)
	Total Wages and Annual Average Wages of Staff and Workers by Region (2006)	
5-23	主要年份全部职工平均工资及指数	(100)
	Average Wages of Staff and Workers and Related Indices in Significant Years	
5-24	各地区城镇单位分行业职工平均工资(2006年)	(100)
	Average Wages of Staff and Workers in Urban Entities by Sector and Region (2006)	
5-25	各地区城镇单位分企事业单位机关年末职工平均工资(2006年)	(102)
	Average Wages of Staff and Workers in Urban Entities at the Year-end by Enterprise, Public Institution and Government Agency and by Region (2006)	
5-26	分细行业职工平均工资 (2006)	(103)
	Average Wages of Staff and Workers by Sector in Detail (2006)	
5-27	各地区城镇单位分行业年末就业人员劳动报酬 (2006年)	(106)
	Earnings of Employed Persons in Urban Entities by Sector and by Region (2006)	
5-28	各地区国有单位分行业职工平均工资 (2006年)	(108)
	Average Wages of Staff and Workers of State-owned Entities by Sector and Region (2006)	
5-29	各地区城镇集体单位分行业职工平均工资 (2006年)	(110)
	Average Wages of Staff and Workers in Urban Collective-owned Entities by Sector and Region (2006)	
5-30	各地区其他单位分行业职工平均工资 (2006年)	(112)
	Average Wages of Staff and Workers in Entities of Other Types of Ownership by Sector and Region (2006)	
	主要统计指标解释	(114)
	Explanatory Notes on Principal Statistical Indicators	



六、固定资产投资

Chapter 6 Investment in Fixed Assets

6-1	全社会固定资产投资	(119)
	Total Investment in Fixed Assets	
6-2	全社会固定资产投资各种分组情况	(120)
	Various Groups of Total Investment in Fixed Assets	
6-3	全社会固定资产投资(按经济类型分)(2006年)	(122)
	Total Investment in Fixed Assets by Ownership (2006)	
6-4	全社会固定资产投资主要指标(2006年)	(125)
	Principal Indicators on Total Investment in Fixed Assets (2006)	
6-5	全社会固定资产投资(按来源、构成、地区分)(2006年)	(126)
	Total Investment in Fixed Assets by Source of Funds and Use of Funds and Region (2006)	
6-6	全社会地方固定资产投资主要指标(2006年)	(129)
	Principal Indicators on Total Regional Investment in Fixed Assets (2006)	
6-7	全社会分行业固定资产投资额与新增固定资产(按行业分)(2006年)	(130)
	Total Investment in Fixed Assets and Newly Increased Fixed Assets by Sector (2006)	
6-8	全社会固定资产投资项目(2006年)	(146)
	Number of Total Projects of Investment in Fixed Assets (2006)	
6-9	国有经济农业、轻工业、重工业固定资产投资及构成	(146)
	Investment in Fixed Assets of State-owned Agriculture, Light and Heavy Industries and Their Composition by Agriculture, Light and Heavy Industry	
6-10	全社会主要年份房屋竣工面积	(147)
	Floor Space of All Buildings Completed and Under Construction	
6-11	全省国有经济固定资产投资主要指标(2006年)	(148)
	Principal Indicators on Investment in Fixed Assets of Provincial State-owned Entities (2006)	
6-12	地方国有经济固定资产投资主要指标(2006年)	(149)
	Principal Indicators on Investment in Fixed Assets of Regional State-owned Entities (2006)	
6-13	国有经济固定资产投资(2006年)	(150)
	Investment in Fixed Assets of State-owned Entities (2006)	
6-14	各地区全社会固定资产投资(2006年)	(151)
	Total Investment in Fixed Assets by Region (2006)	
6-15	各地区国有经济固定资产投资(2006年)	(151)
	Investment in Fixed Assets of State-owned Entities by Region (2006)	
6-16	历年国有经济固定资产投资	(152)
	Historic Investment in Fixed Assets of State-owned Entities	
6-17	全省房地产业生产经营情况	(153)
	Production and Operation of Real Estate	
6-18	各地区房地产开发投资和新增固定资产(2006年)	(154)
	Investment in Real Estate Development and Newly Increased Fixed Assets by Region (2006)	
6-19	各地区房地产开发投资(2006年)	(155)
	Investment in Real Estate Development by Region (2006)	
6-20	各地区房地产开发施工房屋面积(2006年)	(155)
	Floor Space of Buildings Under Construction Through Real Estate Development by Region (2006)	
6-21	各地区房地产开发企业情况(2006年)	(156)



Enterprises of Real Estate Development by Region (2006)	
6-22	各地区房地产开发资金来源情况 (2006 年)(157)
Source of Funds of Real Estate Development by Region (2006)	
6-23	各地区商品房现房平均销售价格 (2006 年)(158)
Average Price of Commercial Housing by Region (2006)	
6-24	各地区商品房销售情况 (2006 年)(158)
Sales of Commercial Housing by Region (2006)	
6-25	各地区按国民经济行业分的城镇集体投资(2006 年)(159)
Investment of Urban Collective-owned Entities by Region and Sector(2006)	
6-26	各地区按国民经济行业分的农村集体投资(2006 年)(161)
Investment of Rural Collective-owned Entities by Region and Sector(2006)	
6-27	全省商品房销售出租情况 (2006 年)(163)
Sales and Lease of Commercial Housing (2006)	
6-28	城镇集体单位固定资产投资主要指标(164)
Principal Indicators on Investment in Fixed Assets of Urban Collective-owned Entities	
6-29	各地区农村集体固定资产投资 (2006 年)(164)
Investment in Fixed Assets of Rural Collective-owned Entities by Region (2006)	
6-30	各地区城镇集体施工、竣工房屋建筑面积 (2006 年)(165)
Floor Space of Buildings Completed and Under Construction of Urban Collective-owned Entities by Region (2006)	
6-31	各地区农村个人固定资产投资 (2006 年)(166)
Investment in Fixed Assets of Rural Individuals by Region (2006)	
6-32	各地区农村个人建房 (2006 年)(166)
Building Construction by Individuals in Rural Areas by Region (2006)	
主要统计指标解释(167)	
Explanatory Notes on Principal Statistical Indicators	

七、财政、金融和保险

Chapter 7 Finance, Banking and Insurance

7-1	财政收入(177)
Government Revenue	
7-2	各项税收(177)
Government Tax Revenue	
7-3	历年全省财政分项目支出(178)
Historic Government Expenditures by Item	
7-4	全省主要年份文教、科学、卫生事业费分项目数(179)
Government Expenditures on Culture, Education, Science and Health Care in Significant Years	
7-5	全省主要年份财政支援农业的资金(179)
Government Expenditures on Supporting Agriculture in Significant Years	
7-6	云南省金融机构信贷资金平衡表(资金运用)(180)
Balance Sheet of Credit Funds of Financial Institutions by Use of Funds	
7-7	云南省金融机构信贷资金平衡表(资金来源)(180)
Balance Sheet of Credit Funds of Financial Institutions by Source of Funds	
7-8	历年云南省金融机构现金收支情况(181)
Historic Cash Income and Expenditures of Financial Institutions	



7-9 全省保险业务经济技术指标 (2006 年)	(181)
Economic and Technical Indicators of Insurance Companies (2006)	
主要统计指标解释	(182)
Explanatory Notes on Principal Statistical Indicators	

八、价格指数

Chapter 8 Price Indices

8-1 主要年份各种物价总指数	(187)
General Price Indices in Significant Years	
8-2 商品零售价格和居民消费价格指数	(188)
Retail Price Indices and Residents' Consumer Price Indices	
8-3 各市居民消费价格分类指数 (2006 年)	(189)
Consumer Price Indices by Category and City (2006)	
8-4 各市商品零售价格分类指数 (2006 年)	(190)
Retail Price Indices by Category of Commodities and City (2006)	
8-5 农村商品零售价格分类指数 (2006 年)	(191)
Retail Price Indices by Category in Rural Areas (2006)	
8-6 农村居民消费价格分类指数 (2006 年)	(194)
Rural Consumer Price Indices by Category (2006)	
8-7 全省工业品出厂价格分类指数	(194)
Ex-factory Price Indices of Industrial Products by Sector	
8-8 全省主要原材料、燃料、动力购进价格分类指数	(195)
Purchase Price Indices of Major Raw Materials, Fuels and Power by Sector	
8-9 农产品生产价格和指数 (2006 年)	(195)
Production Price and Price Indices of Agricultural Products (2006)	
主要统计指标解释	(197)
Explanatory Notes on Principal Statistical Indicators	

九、人民生活

Chapter 9 People's Livelihood

9-1 主要年份居民消费水平及其指数	(201)
Annual Average Living Expenditures of Residents and Related Indices in Significant Years	
9-2 主要年份全省城乡储蓄存款余额	(201)
Balance of Savings Deposits in Significant Years	
9-3 主要年份人民物质文化生活水平	(202)
People's Material and Cultural Living Level in Significant Years	
9-4 历年城镇居民家庭生活基本情况	(204)
Historic Statistics on Livelihood of Urban Households	
9-5 主要年份城镇居民家庭基本情况	(205)
Basic Statistics on Urban Households in Significant Years	
9-6 城镇居民家庭生活基本情况 (2006 年)	(206)
Basic Statistics on Livelihood of Urban Households (2006)	

9-7	各市县城镇居民家庭基本情况 (2006 年)	(206)
	Basic Statistics on Urban Households in Cities and County Towns (2006)	
9-8	城镇居民家庭不同收入水平基本情况 (2006 年)	(208)
	Basic Statistics on Urban Households of Different Income Levels (2006)	
9-9	城镇居民家庭按收入水平分组的平均每人全年消费性支出和构成 (2006 年)	(210)
	Per Capita Annual Living Expenditures of Urban Households and Their Composition by Income Level (2006)	
9-10	城镇居民家庭平均每人全年消费性支出及构成 (2006 年)	(212)
	Per Capita Annual Living Expenditures of Urban Households and Their Composition (2006)	
9-11	主要年份城镇居民家庭平均每人全年购买主要商品数量	(213)
	Per Capita Annual Purchases of Major Commodities of Urban Households in Significant Years	
9-12	主要年份城镇居民家庭平均每百户年末主要耐用消费品拥有量	(213)
	Number of Major Durable Consumer Goods Owned Per 100 Urban Households at Year-end in Significant Years	
9-13	城镇居民家庭平均每人全年购买主要商品数量 (2006 年)	(214)
	Per Capita Annual Purchases of Major Commodities of Urban Households (2006)	
9-14	城镇居民家庭平均每百户年末主要消费品拥有量 (2006 年)	(216)
	Number of Major Consumer Goods Owned per 100 Urban Households at Year-end (2006)	
9-15	主要年份农民家庭生活基本情况	(217)
	Basic Statistics on Rural Household Livelihood in Significant Years	
9-16	主要年份农民家庭基本情况	(218)
	Basic Statistics on Rural Households in Significant Years	
9-17	主要年份农民家庭按平均每人纯收入水平分组的户数构成	(218)
	Proportion of Rural Households by per Capita Annual Net Income in Significant Years	
9-18	农民家庭每人平均总收支及纯收入情况	(219)
	Per Capita Annual Total Income & Expenditures and Net Income of Rural Households	
9-19	农村住户现金收支情况	(220)
	Cash Income and Expenditures of Rural Households	
9-20	农民家庭平均每人生活消费支出和构成	(221)
	Per Capita Living Expenditures of Rural Households and Their Composition	
9-21	农民家庭每人平均商品性和自给性生活消费支出及构成	(221)
	Per Capita Living Expenditures on Commercial and Self-supplied Goods of Rural Households and Their Composition	
9-22	主要年份农民家庭平均每人主要消费品消费量	(222)
	Per Capita Consumption of Major Consumer Goods in Rural Households in Significant Years	
9-23	主要年份农民家庭平均每百户耐用消费品年末拥有量	(223)
	Number of Durable Consumer Goods Owned Per 100 Rural Households at the Year-end in Significant Years	
	主要统计指标解释	(227)
	Explanatory Notes on Principal Statistical Indicators	

十、农业

Chapter 10 Agricultural

10-1	主要年份全省农业生产基本情况	(227)
	Basic Conditions of Agricultural Production in Significant Years	
10-2	农村基本情况	(227)
	Basic Conditions of Rural Areas	
10-3	全省水库库容量	(228)